



March 03, 2009
2009年3月3日

REFERRAL LETTER

推荐信

To Whom it may concern
致项目负责人

Subject: Reference on CIMCO/CTC in China

主题: CIMCO/西姆科公司中国区推荐信

This letter is to confirm that AEG have successfully used CIMCO products and services many years and in a number of our multi-purpose stadiums in the United States for the design, supply and installation of Ice rink technology.

多年来, AEG 公司应用 CIMCO 的产品和服务、溜冰场设备供应及安装技术, 已在美国成功完成了众多多功能场馆项目。

We are also currently working with CIMCO/CTC for the design, supply and installation of ice floors and ice rink technology and refrigeration plant for our venues in China.

目前, 我们仍在与 CIMCO /西姆科合作, 为我们在中国的比赛场馆提供溜冰场制冷技术、场馆设计方案和设备的供应安装。

We have found their services and products to be to our satisfaction, and would recommend their services as they are providing world class technologies with best International standard.

CIMCO/西姆科的产品和服务令我们十分满意, 现特此推荐, 他们将会以国际化标准为您提供世界一流的技术服务。

Sincerely,
此致

Christopher Ingles
Acting General Manager

Beijing Olympic Basketball Arena

Proudly Managed by AEG

69 Fuxing Road, Haidian District, **Beijing CHINA 100039**

Tel: +86 10 6828 6386 Fax: +86 10 6828 6096 Email: adminbj@aegogden.com Website: aegogden.com